
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  07 

Sted Mødet holdes fysisk i Hotherskolens personalerum Mødedato 21.04.21 

Deltagere 
Afbud 
Ikke mødt 

SB-medlemmer 
Kim, Charlotte 
Alexander, Marcus, Fie 

Kl. 18.00 – 20.30 

Mødeleder    

 

Dagsorden Punkt Ansvar  

0. John Brok fortæller om Ungeprofilundersøgelsen for Stevns Kommune 
1 bilag 

John Brok 30 

John Brok gennemgik Ungeprofilundersøgelsen med særligt nedslag på, hvad undersøgelsen viser på Hother-
skolen i forhold til Stevns Kommune samt på landsplan.  

• Særlig indsats kan gøres for at eleverne går til foreningssport og har et fritidsjob. 

• Arbejde med social pejling.  

• Digital adfærd. 

• Tobak og alkohol. 

• Risikoadfærd – vold. 
 

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 15. marts 2021 (1 bilag) 

  

Ingen kommentarer. 

1. Nyt fra Elevrådet Orientering: 
Siden sidst mm. 

Alexander 
Marcus 

5 

Eleverne deltog ikke. 

2. COVID-19 (fast punkt) 
 

 RT/TV 5 

Som led i genåbningsplanen kan afgangselever fra onsdag den 21. april nu modtage fysisk undervisning 80 % 
dvs. 4 dage om ugen. Elever på 5.-8. årgang har mulighed for at møde ind til udeundervisning den uge de har 
fjernundervisning. På Hotherskolen vil eleverne på 5.-8. årgang modtage udeundervisning én dag den pågæl-
dende uge.  
Medarbejderne føler sig godt informeret af ledelsen.  

3. Bestyrelsens målsætning for 2020 og frem 
(fast punkt) 

 CBG 15 

Punktet er lidt på standby.  
Bestyrelsen afventer svar fra Materielgården vedr. vores spørgsmål om trafikale forhold. Henrik videresender 
mail til René.  
Bente foreslår om udeområderne kan være en målsætning der kunne arbejdes med.  

4. Byggeprojektet – glasgang/tag på indsko-
ling/SFO (fast punkt) 

 IB 10 

Der er bevilget ca. 15 mio. til byggeprojektet. 
Nedrivningen af glasgangen er påbegyndt. Renovering af tag og installation af ventilation påbegyndes første dag 
i elevernes sommerferie.  
1.-3. årgang undervises i pavilloner fra august til efterårsferien.  
Byggeprojektet forventes færdigt til december 2021.  
Bestyrelsen efterspørger om Sanne Rødkjær kan deltage til et bestyrelsesmøde for at begynde en dialog vedr. 
genetablering af legepladsen.  

5. H-klasserne - Beskrivelse af tilbuddet 
2 bilag 

 IB 10 

Ledelse og medarbejdere har sammen udarbejdet en beskrivelse af tilbuddet H-klasserne. 

Bilagene er gennemgået på fællesmøde med personalet den 3. marts 2021.  

Der arbejdes på at finde et nyt navn til H-klasserne.  

Bestyrelsen er ærgerlig over Stevns Kommunes prioritering af specialområdet.  

Beskrivelse af tilbuddet er godkendt.  



6. Indskolingsprojekt – børneperspektiver – 
bidrag til udvikling af praksis 

 IB 15 

Indskolingsteamet støttet af Stevns Kommune har gennemgået et udviklingsprojekt i samarbejde med Inge 
Schoug Larsen.  
Fokus i projektet var at skabe gode overgange for børnene. Alt fra overgang fra børnehave til skole ned til over-
gang fra lektion til lektion.  

7. Økonomi og budgetopfølgning 2021 
3 bilag 

 TV 15 

Thomas gennemgik budgetopfølgning 2021.  
Ellers taget til efterretning. 

8. Sygefravær marts 2021 
1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

9. Meddelelser:     

 a) SB Formand 

• Virtuelt møde med BUL 13. april 2021 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 15 

Christian gennemgik nedslagspunkter fra virtuelt møde med BUL 13. april 2021.  
Christian vil tage kontakt til de to andre skolebestyrelsesformænd for at afsøge en fælles holdning.  

 b) Ledelsen 

• Udskolingsklasse Dagskolen 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Der skal kigges på lokaleplacering på Hotherskolen til Dagskolens udskolingsklasse for skoleåret 2021-2022. På 
Dagskolen er der nedsat en arbejdsgruppe til planlægning af opstart for den nye udskolingsklasse.  
Der har været afholdt ansættelsessamtaler på Dagskolen og Hotherskolen. Dagskolen har ansat to nye medar-
bejdere per 1. august 2021 og Hotherskolen har ansat 3 nye medarbejdere per 1. august 2021 og én medarbej-
der per 1. juli 2021. 

 c) Medarbejdere Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Medarbejderne i H-klassen har været optaget af udvikling af ny struktur. 
Medarbejderne på Dagskolen har arbejdet ihærdigt med opstart af den nye udskolingsklasse.  
TR på skolen afholder ekstra faglig klubmøder for at understøtte det psykiske arbejdsmiljø. 
Arbejdstilsynet var på uanmeldt besøg i SFO 1 den 8. april 2021. Dette har udmøntet en grøn smiley, som er 
gældende i tre år. 
Der har onsdag den 21. april været afholdt møde med nye spireforældre.  

10. Eventuelt   5 

Næste skolebestyrelsesmøde 1. juni 2021 begynder klokken 17 med en frivillig rundvisning mellem 17-18. 

 


